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1. TMK kohendatud uuele õppekavale arvamuse andmine. 

 

Kuulati direktor Jaanus Roobat, kes kõneles järelevalve soovitustest õppekava täiendamise osas. 

Selgitati varem hoolekogu liikmetele tutvumiseks saadetud uue õppekava üldosasse sisse viidud 

punkte: 3.7.1 Hindamise põhimõtted (HÕK, TÕK, LÕK); 3.8 Loovtöö korraldamise põhimõtted; 3.9 

Mitteformaalse õppe arvestamise põhimõtted ja 3.11 Klassi ja põhikooli lõpetamine. Samuti tutvuti 

õpekavasse lisatud karjääriõppe ja liikluskasvatuse põhimõtetega, aine- ja valdkondade kavade 

vormistusega ja täiendustega LÕK-i ainekavades (kunstiõpe, inimeseõpetus, kehaline kasvatus ja 

rütmika). Toimus arutelu. 

 

Otsustati: Kiita heaks TMK Õppekavasse sisse viidud täiendused. 

Alus: PGS § 73 lg 3. 

 

2. TMK Palgakorralduse põhimõtetele arvamuse andmine. 

Kuulati Jaanus Rooba  ülevaadet palgakorralduse põhimõtetest, mis oli saadetud tutvumiseks 

hoolekogu liikmetele enne koosolekut. Palgakorralduse põhimõtete koostamisel aitas kooli Tartu 

Linnavalitsuse haridusosakonna jurist Carolin Talvar ja linnavalitsuse asutuste siseauditite 

peaspetsialist Maie Tihkan. Lisatasude maksmisel tulemusliku töö eest arvestatakse palgakorralduse 

põhimõtetes, et kool ja lasteaed on üks asutus ja lisatasu makstakse kooliga võrdsetel alustel.  

Küsiti selgitust, millises elektroonilises keskkonnas dokument avaldatakse. Jaanus Rooba selgitas, et 

Stuudiumi keskkonda ei saa üles panna ametlikke dokumente, küll aga ELIISi keskkonda, mis on 

jätkuvalt kooli töötajatele kättesaadav.    

 

Otsustati: Palgakorralduse põhimõtted kinnitatud hoolekogu poolt heaks. 

Alus: PGS §« 73 lg 13 

 

 



3. Koolile vajalike õppevahendite hankimise võimalikust panusest lastevanemate poolt. 

Kuulati Jaanus Rooba ülevaadet õppevahendite hankimisest. Kaldtee saali rõdu trepile on paigaldatud 

ja funktsioneerib hästi. Tänu lastevanemate toetusele on statsionaarsele kooli saali paigaldatavale 

projektorile saadud kolm hinnapakkumist erinevate firmade poolt.  

Ettepanek: Võtta järgmise eesmärgina hankida ja paigaldada koolile sügisel õpilaste riiete 

kuivatuskapid ja samuti planeerida teha sügisel kooli õpetajate seas uus ideede korje. 

 

Otsustati: Kool võtab arvesse hoolekogu ettepanekud. 

 

4. Parkimise korraldamine. 

Kuulati Jaanus Rooba ülevaadet parkimisprobleemi lahendamiseks. Direktor andis teada, et ta on 

rääkinud läbi linnavalitsuse Teedeteenistuse juhataja Oleg Luzenskiga,  asejuhataja Andres Pooliga 

ja liikluskorralduse spetsialisti Urmas Kõrgveega. Linnavalitsuse spetsialistid tulevad lähiajal 

parklate ala üle vaatama, et uuendada valged jooned ja märgid. Nad on valmis ka koolipoolseteks 

ettepanekuteks.  

Hoolekogu ettepanek on teha parkimiskeeld koolimaja otseukse juurde ajavahemikus kell 8.00-9.00 

ja 14.00-15.30 ja luua paar nn. „kollase ümbrikuga“ parkimiskohta. Siis saab seal autoga peatuda vaid 

õpilase toomiseks/viimiseks kooli/koju. 

 

Otsustati: Kooli direktor Jaanus Rooba kohtub linnavalitsuse liiklusteenistuse spetsialistidega ja 

annab edasi hoolekogu ettepanekud, et parkimiskorraldus saaks parendatud. 

 

 

4.1.  Mänguväljaku avamine. 

Direktor Jaanus Rooba kõneles kooli aias uue mänguväljaku ehitusest.   

Ettepanek: Jaanus Roobal täpsustada millal on mänguväljaku valmimise lõplik (koos haljastusega) 

tähtaeg.  

 

Otsustati: Jaanus Rooba uurib linnavarade osakonnast, millal planeeritakse mänguväljaku valmimine.  
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